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Z Á P I S N I C A 

 

Z 8. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Hrachove  konaného  

dňa 21.9.2023 v zasadačke Obecného úradu v Hrachove o 16,30 hod 

 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––- 

 

 

 

 

P r í t o m n í   poslanci OZ:             podľa prezenčnej listiny 

N e p r í t o m n í   poslanci OZ:       Ing. Miroslav Badinka  

Ď a l š í   prítomný:                            podľa prezenčnej listiny  

 

 

 

 

Program zasadnutia: 

 

1. Otvorenie  zasadnutia a schválenie programu zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Schválenie predloženia a realizácie projektu „Rekonštrukcia objektu v obci Hrachovo 

pre rozvoj podnikania“ 

6. Úprava rozpočtu Základnej školy s materskou školou Sama Vozára Hrachovo  

k 30.9.2023 

7. Úprava rozpočtu Obce Hrachovo k 30.9.2023 

8. Rôzne 

9. Záver 
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ROKOVANIE: 

 

K bodu č. 1 - Otvorenie zasadnutia a schválenie programu zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Hrachovo (ďalej len OZ) otvoril starosta obce 

Ondrej Knechta (ďalej len starosta) a privítal poslancov. Uviedol, že 8. riadne zasadnutie bolo 

zvolané v zmysle zákona č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

Skonštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov je prítomných 5 poslancov,  Ing. Badinka je 

dlhodobo  PN  (do dnešného dňa ešte nezložil sľub) a p. Valentová bude meškať z dôvodu 

plnenia pracovných povinností,  obecné zastupiteľstvo je spôsobilé právoplatne sa uznášať. 

Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia a  požiadal poslancov o jeho 

doplnenie, resp. pozmenenie. K programu neboli vznesené žiadne pripomienky, starosta dal 

hlasovať za   schválenie programu. 

Hlasovanie: za: 5 (JUDr. Kederová,  Mgr Liptáková, Lupták, Škvarka, Vetrák) zdržal sa: 0, 

proti: 0. Program bol jednohlasne schválený a bolo prijaté uznesenie  č. 75/9/2023 v znení: 

Obecné zastupiteľstvo v Hrachove schvaľuje program  8. riadneho zasadnutia OZ v Hrachove 

podľa pozvánky bez pripomienok 

 

K bodu č. 2 - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku p. Katarínu Marekovú a za overovateľov zápisnice poslancov 

p. Jána Luptáka a p. Ondreja Vetráka. Starosta dal hlasovať za návrh: Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove berie na vedomie určenie zapisovateľa p. Katarínu Marekovú a overovateľov 

uznesení a zápisnice poslancov p. Jána Luptáka a p. Ondreja Vetráka. 

Hlasovanie: za: 5 (JUDr. Kederová,  Mgr Liptáková, Lupták, Škvarka, Vetrák) zdržal sa: 0, 

proti: 0. Bolo prijaté uznesenie č. 76/09/2023 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove 

berie na vedomie určenie zapisovateľa p. Katarínu Marekovú a overovateľov uznesení 

a zápisnice poslancov p. Jána Luptáka a p. Ondreja Vetráka. 

 

K bodu č. 3 - Voľba návrhovej komisie 

Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie poslancov JUDr. Zuzanu Kederovú a p. 

Mgr. Janu Liptákovú. Žiadne pozmeňujúce návrhy neboli. Starosta dal hlasovať za návrh: 

Obecné zastupiteľstvo v Hrachove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení:  JUDr. Zuzana 

Kederová  a p. Mgr. Jana Liptáková. 

Hlasovanie: za: 5 (JUDr. Kederová,  Mgr Liptáková, Lupták, Škvarka, Vetrák) zdržal sa: 0, 

proti: 0. Bolo prijaté Uznesenie č. 77/09/2023 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove 

schvaľuje návrhovú komisiu v zložení:  JUDr. Zuzana Kederová  a Mgr. Jana Liptáková. 

K bodu č. 4 –  Kontrola plnenia uznesení 

Starosta: uznesením č. 72/07/2023 mi bolo uložené zabezpečenie návrhu projektovej 

dokumentácie na možnosti realizácie projektu „Výzva na predkladanie žiadostí o nenávratný 

finančný príspevok na rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl“. Tento projekt je nato 

zameraný aby sa robilo viac vecí. My by sme chceli jedáleň, vybavenie učební fyziky 

a chémie,, telocvične a bezbariérový prístup, lebo keď sú učebne na prvom poschodí musí tam 

byť bezbariérový prístup. Zohnali sme ponuky,  ktoré sú iba orientačné, lebo keď bude súťaž,  

osloví sa viac firiem. Na učebňu chémie treba cca. 20 tis. €, na fyziku okolo 27 tis. € 

s pomôckami. Je to veľa, ale pôvodný návrh bol za 47 tis., p. riaditeľ to skresal na 27 tis. €. 

Na kuchyňu by bolo treba 65 a 70 tis. € a 30 990 € stoja výťahy pre imobilných – čo je 

podmienka. Ešte by sa mali prerobiť dva WC pre vozičkárov, môže byť na prízemí, alebo na 

prvom poschodí, jedno stojí cca. 4 tis. €. To by bolo celkom cca 150 tis. €. 

P. Škvarka:  bezbariérové výťahy boli požiadavka riaditeľa? 
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Starosta:  Nie, vo výzve je napísané, že tam kde sa prerába niečo musí byť bezbariérový 

prístup. Keby sme nerobili učebňu fyziky a chémie, tak bezbariérový prístup nepotrebujeme. 

Vo výzve je, že nemôže sa robiť len napr. jedáleň, ale malo by to byť viac vecí. Ak sa 

prerába, alebo upravuje telocvičňa zato sú 3 body pri hodnotení. Dali sme robiť rozpočet na 

okná, zateplenie z vrchu a zateplenie plášťa a bude treba z tých dvoch schodov spraviť 

polovicu na bezbariérový. Keby od 100 do 150 tis. stálo zateplenie a výmena okien, celkom 

by to bolo 300 tis. €. Spolufinancovanie je 8 % , čiže 24 tis. €. Túto žiadosť môže dať aj 

škola, nie len obec, navrhol riaditeľovi , aby sa na tom spolupodielali na polovicu. Aj tento 

rok dostali na energie, zvykne sa im zvýšiť cca 25-30 tis. € a môžu sa použiť na bežné 

výdavky. Riaditeľ navrhol, že čo my platíme za energie na jedáleň, školský klub a kuchyňu 

znížil by na polovicu o to by sme my dali na originálne kompetencie menej. Ak by to 

nestačilo urobili by to aj na budúci rok. 

JUDr. Kederová: nie je určené maximum a minimum? 

Starosta: Nie je to uvedené, niektorí stavajú aj nové telocvične. 

JUDr. Kederová: za telocvičňu ešte nevieme cenu? Je tam aj podlaha? 

Starosta: je v tom iba prebrúsenie podlahy. 

JUDr. Kederová: tam bolo niečo aj s podlahou, prečo sa nerieši podlaha? 

Starosta: Vymieňali sa tam parkety, keď to zatieklo. P. riaditeľ povedal, že keď sa to prebrúsi 

a natrie, že to bude dobre. 

JUDr. Kederová: Aj strecha je v poriadku, nezateká? 

Starosta: Tam je šikmá strecha, nezateká. Tam sa dalo zateplenie strechy, aj zvonku a výmenu 

okien. 

JUDr. Kederová: tie dva kabinety treba? 

Starosta:  je tiež z bodov na zlepšenie výučby, nemusia sa dať, ale potom nie je isté či to 

budeme mať bodovo. Je asi 1500 škôl a tých financií bude málo. 

JUDr. Kederová: Aký je predpoklad? 

Starosta: To nevieme, nevieme za aký objem dávajú iné školy, napr. robia aj v Sobote, aj 

v Ožďanoch, tam chcú novú telocvičňu. 

JUDr. Kederová: projektová dokumentácia bude oprávnený výdavok_ 

Starosta: Áno, malo by to byť do 7% z celkových nákladov. 

JUDr. Kederová: V kuchyni je komplet všetko? 

Starosta: malo by to stáť do 70 tis. je tam napr. umývačka, sporák, panvica-konvertomat, 

odsávanie, pulty, kde sa vydávajú obedy, robot  – je to len technológia, hlavné veci, čo sú 

zastaralé. Do budúceho piatku máme mať projektovú dokumentáciu aj rozpočet. Žiadosť 

máme podať do 16-teho. Keď príde rozhodnutie, že sme podporený, do 30 dní by malo byť 

súťaž aj stavebné povolenie. 

Keď projekt neprejde, budeme mať projektovú dokumentáciu, čo nás to bude stáť? 

Starosta: ešte nevime. Projekt bude len na telocvičňu, vybavenie sú len cenové ponuky, keď 

bude súťaž to sa možno ešte zníži. 

JUDr. Kederová dala návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove berie 

na vedomie plnenie uznesenia č. 72/07/2023 - starosta zabezpečil návrh projektovej 

dokumentácie na možnosti realizácie projektu „Výzva na predkladanie žiadostí o nenávratný 

finančný príspevok na rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl“. 

Hlasovanie:  za: 5 - (JUDr. Z. Kederová, Mgr. J. Liptáková, J. Lupták, M. Škvarka, O. 

Vetrák),  proti: 0, zdržal sa:   0. Bolo prijaté Uznesenie č. 78/09/2023 Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove berie na vedomie plnenie uznesenia č. 72/07/2023 - starosta zabezpečil návrh 
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projektovej dokumentácie na možnosti realizácie projektu „Výzva na predkladanie žiadostí 

o nenávratný finančný príspevok na rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl“. 

                      

K bodu č. 5 - Schválenie predloženia a realizácie projektu „Rekonštrukcia objektu 

v obci Hrachovo pre rozvoj podnikania“ 

Starosta: Teraz bude tá výzva z MAS, mala byť do 26. septembra, ale ďalšie obce, ktoré 

podávajú projekty, konkrétne na Teplom Vrchu mali problém, že dali si na opravu kultúrneho 

domu a na liste vlastníctva to majú vedené ako obecný úrad. Preto sa to predlžilo o mesiac, je 

tam 6-7 projektov. .My už máme všetko pripravené, už sa len odovzdá. Len je problém či 

súťaž spraviť teraz, alebo potom. Súťaž budú kontrolovať, až po schválení projektu 

a podpísania zmlúv. Potom je lepšie vtedy doložiť, lebo ak to bude 4 – 5 mesiacov, zase by tie 

firmy mohli odstúpiť a súťaž môžeme robiť iba raz.   

JUDr. Kederová predniesla návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove schvaľuje: 

predloženie a realizáciu projektu „Rekonštrukcia objektu v obci Hrachovo pre rozvoj 

podnikania“ v rámci výzvy na predkladanie projektov MAS_063/7.4/17 vyhlásenej Miestnou 

akčnou skupinou MALOHONT. To je tých 90 tis. €. 

Starosta: Je to bez prístavby, vtedy to bolo rozpočtované na 150 tis. €, potom to malo stáť 170 

tis. € a teraz sme to dali prepracovať bez prístavby 103 tis. €. 

Hlasovanie:  za: 5 - (JUDr. Z. Kederová, Mgr. J. Liptáková, J. Lupták, M. Škvarka, O. 

Vetrák),  proti: 0, zdržal sa:   0. Bolo prijaté Uznesenie č. 79/09/2023 Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove schvaľuje : predloženie a realizáciu projektu „Rekonštrukcia objektu v obci 

Hrachovo pre rozvoj podnikania“ v rámci výzvy na predkladanie projektov MAS_063/7.4/17 

vyhlásenej Miestnou akčnou skupinou MALOHONT.  

 

K bodu č. 6 -  Úprava rozpočtu Základnej školy s materskou školou Sama Vozára 

Hrachovo  k 30.9.2023 

Starosta: Jedná sa o 5 tis. € na originálne kompetencie, čo dvíhajú platy o 12% učiteľom a 10 

% nepedagogickým zamestnancom, školský klub, jedáleň a MŠ. Ďalšia položka je 21 tis. €, sú 

príjmy aj výdaje, čo dostali na stravovanie – obedy zdarma. Ešte im vracali z vyúčtovania za 

elektriku a za plyn 6 tis.€ a 8 tis. €.  

JUDr. Kederová: Asistenta učiteľa prepláca štát? 

Starosta: Áno, t.j. cez prenesené kompetencie. Schválili im jedného asistenta. Ako upravuje 

rozpočet škola, tak isto musíme upraviť aj rozpočet obce. 

JUDr. Kederová predniesla návrh uznesenia: : Obecné zastupiteľstvo v Hrachove schvaľuje: 

Úpravu rozpočtu Základnej školy s materskou školou Sama Vozára Hrachovo k 30.9.2023 a 

Úpravu rozpočtu Obce Hrachovo k 30.9.2023 

Hlasovanie:  za: 5 - (JUDr. Z. Kederová, Mgr. J. Liptáková, J. Lupták, M. Škvarka, O. 

Vetrák),  proti: 0, zdržal sa:   0. Bolo prijaté Uznesenie č. 80/09/2023 Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove schvaľuje : Úpravu rozpočtu Základnej školy s materskou školou Sama Vozára 

Hrachovo k 30.9.2023 nasledovne: 

Celkové príjmy po úprave celkom       53 821,73 Eur 

v tom: 

A. Bežné príjmy /200, 300/ po úprave celkom 53 821,73 Eur                                                       

B. Kapitálové príjmy /200, 300/ po úprave celkom 0,00 Eur                                                          

C. Príjmové finančné operácie /400, 500/ po úprave celkom 0,00 Eur 
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Celkové výdavky po úprave celkom                                                         1 001 651,18 Eur 

v tom:  

A. Bežné výdavky /600/ po úprave celkom  1 001 651,18 Eur  

z toho úpravy v časti (funkčná klasifikácia): 

1.  MŠ – originálne kompetencie  118 170,00 Eur 

2.  MŠ – originálne kompetencie (nenormatívne FP)    8 929,00 Eur 

3.  MŠ – originálne kompetencie (predškoláci zo ŠR, FP 2022)  2 680,83 Eur 

4.  ZŠ 1. stupeň – prenesené kompetencie (normatívne FP)   276 210,30 Eur 

5.  ZŠ 1. stupeň – prenesené kompetencie (nenormatívne FP)   16 428,00 Eur 

6.  ZŠ 1. stupeň – prenesené kompetencie (normatívne FP 2022)   10 334,83 Eur 

7.  ZŠ 1. stupeň – prenesené kompetencie (dopravné 2022)  511,08 Eur 

8   ZŠ 1. stupeň – prenesené kompetencie (dobropis z plynu 2022)  1 239,46 Eur 

9. ZŠ 1. stupeň – prenesené kompetencie (dobropis z poistného 2022)                20,82 Eur 

10. ZŠ 2. stupeň – prenesené kompetencie (normatívne FP)  337 019,00 Eur 

11. ZŠ 2. stupeň – prenesené kompetencie (nenormatívne FP)  9 783,00 Eur 

12. ZŠ 2. stupeň – prenesené kompetencie (normatívne FP 2022)  17 815,69 Eur 

13. ZŠ 2. stupeň – prenesené kompetencie (dopravné 2022)  429,92 Eur 

14. ZŠ 2. stupeň – prenesené kompetencie (dobropis z plynu 2022)  1 759,33 Eur 

15. Školský klub detí – originálne kompetencie         43 095,00 Eur  

16.  Školská jedáleň – originálne kompetencie 120 001,52 Eur  

17. Rodina a deti – prostriedky z ÚPSVaR na stravné 36 973,40 Eur                                         

18.Sociálna pomoc občanom v hmotnej a sociálnej núdzi – prostriedky  

      z ÚPSVaR na školské potreby 250,00 Eur 

B. Kapitálové výdavky /700/ po úprave celkom 0,00 Eur  

C. Výdavkové finančné operácie /800/ po úprave celkom 0,00 Eur 

 

a bolo prijaté Uznesenie č. 81/09/2023 Obecné zastupiteľstvo v Hrachove schvaľuje Úpravu 

rozpočtu Obce Hrachovo k 30.9.2023 nasledovne: 

Celkové príjmy po úprave celkom 1 461 909,80 Eur 

v tom: 

A. Bežné príjmy /200, 300/ po úprave celkom 1 218 178,24 Eur                                                       

B. Kapitálové príjmy /200, 300/ po úprave celkom 143 627,14 Eur                                                          

C. Príjmové finančné operácie /400, 500/ po úprave celkom 100 103,70 Eur 

Celkové výdavky po úprave celkom 500 521,45 Eur 

v tom:  

A. Bežné výdavky /600/ po úprave celkom  311 832,90 Eur  

z toho úpravy v časti (funkčná klasifikácia): 

1.  Výkon a zákonodarné orgány               183 465,60 Eur 

2.  Finančné a rozpočtové záležitosti 1 700,00 Eur 

3.  Iné všeobecné služby (Matrika, REGOB, RA)                      4 598,15 Eur 

4.  Všeobecné verejné služby inde neklasifikované 5 361,66 Eur 

5.  Civilná ochrana                576,00 Eur 

6.  Ochrana pred požiarmi 6 650,00 Eur 

7.  Verejný poriadok a bezpečnosť inde neklasifikované 198,00 Eur 

8. Cestná doprava 681,00 Eur 
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9.  Komunikácia 1 000,00 Eur 

10.  Nakladanie s odpadmi 36 200,00 Eur 

11.  Nakladanie s odpadovými vodami 10 964,00 Eur 

12. Znižovanie znečisťovania 9 980,68 Eur  

13. Ochrana životného prostredia inde neklasifikované  2 086,97 Eur 

14.  Rozvoj obcí 2 435,00 Eur 

15. Verejné osvetlenie 4 900,00 Eur 

16. Bývanie a občianska vybavenosť inde neklasifikované 16 274,94 Eur 

17. Rekreačné a športové služby 800,00 Eur 

18. Kultúrne služby 12 063,00 Eur 

19.Vysielacie a vydavateľské služby 337,00 Eur 

20. Náboženské a iné spoločenské služby (Dom smútku, cintorín) 5 029,00 Eur 

21. Predškolská výchova s bežnou starostlivosťou (Materská škola) 557,00 Eur 

22. Vzdelávanie nedefinované podľa úrovne 1 500,00 Eur 

23. Rodina a deti 2 177,50 Eur 

24. Nezamestnanosť  487,40 Eur   

25. Sociálna pomoc občanom v hmotnej a sociálnej núdzi 1 810,00 Eur                                      

B. Kapitálové výdavky /700/ po úprave celkom 188 688,55 Eur 

z toho úpravy v časti (funkčná klasifikácia): 

1. Výkon a zákonodarné orgány 12 675,00 Eur 

2. Cestná doprava 156 419,58 Eur 

3.  Rozvoj obcí 17 093,97 Eur 

4. Bývanie a občianska vybavenosť inde neklasifikované 2 500,00 Eur 

C. Výdavkové finančné operácie /800/ po úprave celkom 0,00 Eur 

 

K bodu č. 7 -  Rôzne 

Starosta: výberové konanie na cestu Svetlá vyhrala firma Strabag, s.r.o.za 120 246,76 €, mali 

by nastúpiť robiť  druhý októbrový týždeň. Bude treba aby ráno do 8,00 hod dali ľudia autá 

preč a nebude sa dať chodiť iba poobede okolo 16,00-17,00 hod keď skončia a na druhý deň 

tiež, môžu si dať autá k cintorínu. Tam bola podmienka, že musíme zamestnať jedného 

človeka na jeden rok. Boli určené aj podmienky že ktorý uchádzač by to mal byť: musí byť 12 

mesiacov po sebe evidovaný na úrade práce, alebo nad 50 rokov, alebo občan mladší ako 26 

rokov, alebo občan, ktorý dosiahol nižšie vzdelanie ako stredné odborné, štátny príslušník 

tretej krajiny, občan, ktorý žije ako osamelá osoba s jednou, alebo viacerými odkázanými, 

občan, ktorý ukončil poberanie materskej, alebo rodičovského dôchodku.  

Navrhol p. Jána Knechtu, je nad 50 rokov, nezamestnaný nie dlhšie ako 12 mesiacov. 

P. Škvarka: Za minimálnu mzdu? 

Starosta: Áno, viac sa nedá dať, ale minimálnu mzdu musíme dať. Zamestnáme ho len keď 

bude odovzdávajúci-preberací protokol. Spolufinancovanie tu nie je, ale sú úseky: Ú1 = 65,8 

m2, Ú2 = 138,7 m2, Ú3 = 117 m2, ktoré nie sú zaprojektované. To sú úseky: jeden ku 

kultúrnemu domu, od hlavnej cesty na Poltár, ten trojuholník, cesta ktorou sa prichádza na 

Svetlú z Hrachova aj z Poltára. To je už aj vysúťažené, lebo musí byť všetko vysúťažené, lebo 

sa navyšuje hodnota zákazky.  

JUDr. Kederová predniesla návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove 



8 

 

a) berie na vedomie informáciu o podpísaní zmluvy č. 2023/DC/01/010 s firmou STRABAG 

s.r.o. na realizáciu diela „Rekonštrukcia miestnej komunikácie v obci Hrachovo, miestna časť 

Svetlá, SO 03 – Rekonštrukcia miestnej komunikácie“  v hodnote 120 246,74 €. 

b) schvaľuje : použitie rezervného fondu na úhradu rekonštrukcie miestnej komunikácie 

v obci Hrachovo, miestna časť Svetlá úseky č. U1 na ploche 65 65,8 m2, U2 na ploche 138,7 

m2 a U3 na ploche 177,1 m2 v celkovej hodnote 16 376,20 € s DPH.  

Hlasovanie:  za: 5 - (JUDr. Z. Kederová, Mgr. J. Liptáková, J. Lupták, M. Škvarka, O. 

Vetrák),  proti: 0, zdržal sa: 0 Bolo prijaté Uznesenie č. 82/09/2023 Obecné zastupiteľstvo 

v Hrachove a) berie na vedomie informáciu o podpísaní zmluvy č. 2023/DC/01/010 s firmou 

STRABAG s.r.o. na realizáciu diela „Rekonštrukcia miestnej komunikácie v obci Hrachovo, 

miestna časť Svetlá, SO 03 – Rekonštrukcia miestnej komunikácie“ v hodnote 120 246,74 €. 

b) schvaľuje : použitie rezervného fondu na úhradu rekonštrukcie miestnej komunikácie 

v obci Hrachovo, miestna časť Svetlá úseky č. U1 na ploche 65 65,8 m2, U2 na ploche 138,7 

m2 a U3 na ploche 177,1 m2 v celkovej hodnote 16 376,20 € s DPH. 

 

Deti mali klub vedľa muštárne.. Boli zodpovedný rodičia: Miháľová, Kováčová, Bendová 

a doniesli vzdanie sa zodpovednosti, lebo nenastal žiadny poriadok, alebo náprava v tom 

a samy rodičia nechcú aby tam deti chodili. Rozbili tam aj dvere, pokazili zámok. 

JUDr. Kederová: Chodia tam aj cudzí? 

Mgr. Liptáková: už nie len deti z našej dediny, aj zo Soboty chodia tam deti. Sú porozbíjané 

fľaše vedľa cesty. 

Starosta: deti Hrachovské už tam ani nechodia, možno sa aj boja, alebo sa necítia dobre, takže 

sa to zatvorí. Ak prídu iný rodičia s mladšími deťmi a budú chcieť klub, zase podpíšu 

zodpovednosť, tak sa to môže otvoriť. 

 

Prišla p. I. Valentová. 

Starosta: Došiel nám ďakovný list za memoreál Júliusa Sihelského. Zvykneme im prispieť 

100,00 € na hokejový turnaj, už je to 5. rok. Ešte prišiel ďakovný list z Vyšného Skálnika za 

pomoc pri záplavách 6. júna, odovzdali sme to Ing. Kederovi.  

 

Starosta: chce dať vypracovať projektovú dokumentáciu na ulicu S. Vozára a na ul. Hornú, ak 

by vyšla nejaká výzva v októbri na cesty, že by sme sa prihlásili. Dali sme to geometricky 

vymerať. 

JUDr. Kederová predniesla návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove 

a) schvaľuje: vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu miestnej 

komunikácie: ulica Sama Vozára a ulica Horná . 

b)   schvaľuje: použitie rezervného fondu na úhradu faktúry za vypracovanie projektovej 

dokumentácie na rekonštrukciu  miestnej  komunikácie: ulica Sama Vozára a  ulica Horná 

v celkovej hodnote: 1200,00 Eur. 

Hlasovanie:  za: 6 - (JUDr. Z. Kederová, Mgr. J. Liptáková, J. Lupták, M. Škvarka, 

I Valentová, O. Vetrák),  proti: 0, zdržal sa: 0  Bolo prijaté Uznesenie č. 83/09/2023 Obecné 

zastupiteľstvo v Hrachove  

a) schvaľuje: vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu miestnej 

komunikácie: ulica Sama Vozára a ulica Horná . 

b)   schvaľuje: použitie rezervného fondu na úhradu faktúry za vypracovanie projektovej 

dokumentácie na rekonštrukciu  miestnej  komunikácie: ulica Sama Vozára a  ulica Horná 

v celkovej hodnote: 1200,00 Eur. 
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Starosta: Základná škola podala návrh na vyradenie DHM, s odôvodnením, že inventárne 

predmety sú zničené, opotrebované rokmi používania a nevhodné a ďalšie využívanie. 

Predložený zoznam konkrétneho DHM je v celkovej hodnote: 4395,57 € 

JUDr. Kederová predniesla návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo v Hrachove schvaľuje : 

vyradenie DHM v Základnej škole s materskou školou Sama Vozára Hrachove. 

Hlasovanie:  za: 6 - (JUDr. Z. Kederová, Mgr. J. Liptáková, J. Lupták, M. Škvarka, 

I Valentová, O. Vetrák),  proti: 0, zdržal sa: 0  Bolo prijaté Uznesenie č. 84/09/2023 Obecné 

zastupiteľstvo v Hrachove schvaľuje : vyradenie DHM v Základnej škole s materskou školou 

Sama Vozára Hrachove. 

 

P. Škvarka pripomenul, že treba v cintoríne už postaviť sochy. 

Starosta: prisľúbil, že do všetkých svätých už budú postavené. Treba kúpiť farbu a dva krát 

natrieť. 

 

Vyhodnotenie dni obce: 

Starosta: hlavný problém bol večer bufet, nestíhal a pivo po 2,50 € bolo drahé. Na budúce 

budú minimálne dva bufety rozdielne a ešte aj cena bude rozhodovať, za koľko sa bude 

predávať.  

P. Škvarka: aj jedlo, lebo tam ľudia nemali čo jesť. Gro ľudí prišlo  keď sa už guláše minuli. 

Starosta: P. Klajban sľuboval, že bude mať. Do piatej sme nachovali ľudí, ale potom už 

nebolo.  

P. Vetrák: Veľa cudzích prišlo potom, vtedy by bolo treba nejaké klobásky. 

Mgr. Liptáková: Aj lángoše, hocičo také. Treba povedať, že ani sa nečakalo, že toľko ľudí 

príde. 

Starosta: ani keby bolo o dačo menej ľudí, aj tak by nestíhal.  

P. Vetrák: prišli poobede za držkobranie a ešte navarili držky zadarmo, ako reklamu. 

Mgr. Liptáková: Ceny sme mali najväčšie, aj v Poltári keď boli dni obce maximálne v jednom 

stánku bolo pivo za 2,00 € a kofolu po 1,00 € a to je mesto.  

Starosta: my čo sme mali lístky, sme rozdali 193 lístkov, nám všetkým aj účinkujúcim a za to 

tiež chcel 2,50 €, ale potom dal za 1,50 €. Na budúce spravíme inak, budeme mať svoj výčap 

na kofolu. 

P. Škvarka: treba zavolať na jedenie sú také pojazdné stánky. Aj cez deň, tam bolo strašne 

veľa detí a nie každý chce guláš. 

Starosta: bude učený človek, bude dávať pozor na to, že dokedy majú spievať podľa 

programu, aby sa nestalo to ako teraz, že folklórny sa tam zabávali dlhšie a potom skupina, 

ktorá bola najdrahšia a nehrala v určený čas, a ich vystúpenie muselo byť kratšie, keďže sa 

ponáhľali na ďalšie vystúpenie, čo sme vedeli, lebo to dopredu povedali. 

Mgr. Liptáková: povedala skupine Poltárica, že keď nebudú stíhať včas, tak nech nenastúpia. 

Poltárica mala byť prvá podľa harmonogramu, oni meškali a tým narušili celý program. 

Starosta: bol to náš problém, preto to bude mať jeden človek na starosti. Skupina Mafia 

Corner, to bol obyčajný disc jockey, ale deti tancovali. 

Mgr. Liptáková: deťom sa to páčilo, oni tancovali.  

Starosta: jemu sa nepáčilo, a oni boli ešte drahší ako Duchoňovci, zobrali 1 400,00 €. Na 

budúce, až budeme robiť  určíme skupiny a oslovíme rok a pol dopredu. Celé dni obce nás 

vyšlo za 9540,00 €, ale 1250,00 € sme mali sponzorské, takže 8 290,00 €.  
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JUDr. Kederová: To nebolo veľa. Všetko zadarmo. Nech príde čo najviac ľudí, aj cudzi ale by 

bolo zvážiť, že nemusí byť všetko zadarmo. 

Mgr. Liptáková: Súhlasila a navrhla symbolickú cenu 50 Centov, aby sa niečo vrátilo. 

P. Vetrák: Bolo by dobre, keby Hrachovčania mali zadarmo a cudzí by platili. 

Valentová: Ten guláš nás nezachráni, lebo tomu dáš, tomu musíš a prídu to je môj kamarát. 

Starosta: dnes niekto povedal, že by sa dávali náramky, ale napr. keď mi príde návšteva, 

pôjdem s náramkom a zoberiem aj štyri. Zohnali sme 3 druhy mäsa: baraní, bravčový 

a daniela zadarmo. My sme spravili štyri. Jeden guláš vyjde na 100,00 €. Všade ľudia chválili, 

že také ešte nezažili. 

P. Valentová: Navrhla nabudúce držky aj dvoje, keby mali. 

Mgr. Liptáková: súhlasila, že treba viac držiek, boli výborné to tiež ľudia chválili. Dobre je 

ten pódium otočené, ale veľmi sa to ozývalo, tí Duchoňovci. 

Starosta: to preto, lebo sa nestihli naladiť. 

Mgr. Liptáková: keď je taká masa ľudí ako teraz prišlo, keď to aj dáme ďalej, nevadí, lebo 

takto strašne veľa ľudí bolo nakope. Aj keď budú tri stánky s pitím, ďalšie stánky s jedlom, to 

bude problém to všetko hore umiestniť. 

Starosta: Nie, môžeme dať ďalšie stánky dole. Rok a pól predtým keď budeme robiť, bude 

treba skupiny osloviť, a predtým sa dohodnúť ktoré skupiny budú. 

JUDr. Kederová: Treba urobiť insignie, to nie je také drahé, ale nejaké kvalitné, aby 

nemazalo. 

Starosta: Súhlasil a sľúbil že to pozrieme na internete. 

P. Valentová: Pýtala sa či sa riešilo zdravotné stredisko, či sa zvýšia na to nejaké peniaze? 

Starosta: Len projekt bol spravený, ale realizáciu už len na rok schválime. Ona chce vtedy 

keď bude mať dovolenku.  

JUDr. Kederová: Iba 1 toalety sú spravené? 

Starosta: Pani doktorka so sestričkou majú spravené veľmi sušne a tam čo sú, to sú tie čo 

dakedy ona používala, sú  minimálne také aké sme my tu mali. Tí ľudia až taký čistotný nie 

sú, chodí tam upratovať Malatincová.  

 

JUDr. Kederová: Škola by mohla nacvičiť nejaký program na úctu k starším, už bude október. 

Starosta oslovím škôlkarov. 

P. Valentová: Nebavilo by ich nejaké divadlo. 

JUDr. Kederová: Aj divadlo by sme mohli, ale keby vystupovali škola a škôlka pritiahlo by to 

ľudí. 

Starosta: Tak dajme škôlkarov iba 15 min., školu a divadlo. Je pravda, že pri jednom dieťati 

prídu štyria dospelý. Musíme to dať tak aby aj detičky vydržali, lebo rodičia potom idú 

domov s deťmi. 

JUDr. Kederová: Ak dáme len divadlo tak príde málo ľudí. 

P. Valentová: na to divadlo prišlo  práveže viac ľudí, ich to ruší, že deti čo dovystupujú si 

sadnú a nesedia ticho  a nepočúvajú program. 

Starosta: Môžeme, pošleme pozvánky nad 62 rokov na divadlo, lebo aspoň 50 ľudí nech je tu. 

P. Valentová: Teraz škôlky robia priame v škôlke pre starých rodičov. 

JUDr. Kederová: na začiatku bude príhovor starostu, potom nejaká básnička, dačo zahrať a 

potom divadlo, mohlo by to byť aj tak. Za koľko zvykli chodiť? 



11 

 

Starosta: Chodili dakedy za 250.- €. Na ktorý deň by sme to dali? Keby sme dali na 20.-teho 

v piatok? Pripravíme nejaké občerstvenie. Ja zistím do pondelka divadlo. 

JUDr. Kederová: Takže škola nie. Aj ZUŠ sú pekný. 

 

K bodu č. 6 – Záver 

Starosta obce sa opýtal či má ešte niekto niečo dodať, potom  poďakoval všetkým prítomným 

poslancom za  účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil.   

 

 

 

 

                                                                                               ____________________________ 

         Ondrej Knechta 

           starosta obce 

Overovatelia zápisnice : 

 

 

Ján Lupták                                                                            ____________________________                     

 

 

Ondrej Vetrák                                                                       ____________________________ 

 

 

Zapísala: Katarína Mareková 
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D O C H Á D Z K A 

poslancov OZ za rok 2023 

 
Meno priezvisko 

 

III. OZ 

30.01.2023 

IV. OZ 

30.03.2023 

V. OZ 

30.05.2023 

VI. OZ 

01.06.2023 

VII. OZ 

19.7.2023 

Ondrej Vetrák P P P P P 

Ing. Miroslav Badinka N N N N N 

JUDr. Zuzana Kederová P P P P P 

Mgr. Jana Liptáková N P N P P 

Ján Lupták P P P P P 

Matej Škvarka P P P N P 

Iveta Valentová P N P P P 

 

 
Meno priezvisko 

 

VIII. OZ 

21.09.2023 

Ondrej Vetrák P 

Ing. Miroslav Badinka N 

JUDr. Zuzana Kederová P 

Mgr. Jana Liptáková P 

Ján Lupták P 

Matej Škvarka P 

Iveta Valentová P 

 

 

P - prítomný 

N - neprítomný 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


